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Hoppesvej 21 

6000 Kolding 
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vosskole@kolding.dk 

Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

18.01.21 

Mødested 

Via Teams 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 5 /2020-21 

 

Referent 

MS 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Anne Peyrath (AP), 

Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KØ) Tue Danielsen (TD), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), 

Sophie Valeur (SV), Stefan Haldan Vestergaard (SHV), Thorbjørn Agerholm (TA), Vibeke Hansen 

suppleant (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS) Elevrådsrepræsentanter  

 

Afbud fra: Mette Damkjær, Pernille Dittmann  

Bemærkning vedr. forplejning: Ingen forplejning, da mødet finder sted virtuelt.  

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

17.30-

17.35 

Referater til godkendelse At vi får godkendt 

referaterne, der ikke er 

skrevet under. 

 

Vedhæftes som bilag på 

dagsorden. Godkendes 

med evt. kommentar på 

mandag, hvorefter PN 

skriver under, så de kan 

ligges ud. 

 

 

 På møder fremadrettet går vi 

efter det nye forslag til 

forretningsorden.  

 

Kommentar til gamle 

referater: 

 

Sept. 2020: Det var ikke 

hærværk ved betonbordene 

men en konstruktionsfejl.  

Okt. 2020: Det er ikke 

noteret, at Stefan var 

fraværende. 

Okt. 2020: Der er to punkter 

på dagsordenen, som vi 

mangler at få på en ny 

dagsorden. 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

Dec 2020: Det lukkede punkt 

skal ikke sendes med referat 

ud.  

17.35-

17.50 

Revideret forslag til 

forretningsordenen 

At forretningsordenen 

godkendes 

Udvalget 

kommer 

med et 

udspil 

Udsat til næste møde 

17.50-

18.00 

Skoleudbygningen Hvor er vi nu.  Orientering 

ved AP og 

PN 

Byggeprocessen har været 

præget af udfordringer (vand 

gennem taget, manglende 

dræn, mm), men manglende 

teknisk servicepersonale gør, 

at selv små ting i forbindelse 

med flytningen heller ikke 

bliver ordnet og opgaverne 

hober sig op. Ganske 

almindeligt vedligehold kan 

ikke overkommes.   

Bestyrelsen bakker op om et 

evalueringsmøde med de 

parter, der har indflydelse på 

byggeriet.  

Pedelsituationen bliver 

anmærket i APVén.  

Der er et stort pres på skolen 

ang. manglende pedeller fra 

fritids- og halbrugere, da de 

henvender sig til skolen, når 

noget mangler. Det ligger et 

stort pres på ledelsen og er 

uholdbart, når man ser på 

tidsperspektivet.  

Formanden vil på baggrund 

af orienteringen kontakte 

skolechefen.  

18.00-

18.10 

Corona Skolen 2.0. Hvordan tackles den, 
hvad er 
tilbagemeldingerne. og 
hvad med fravær 

Orientering 

ved AP og 

MS 

Der gives ikke fravær for 

fjernundervisning blot pga. 

manglende kamera. Hvis 

forældre orienterer læreren 

om grunden dertil, vil der 



 

 

 

— 

Side 3 

ikke gives fravær, når eleven 

ellers er deltagende. 

 

Man kan kun bruge Google 

Meet og Microsoft Teams 

som platforme på Vonsild 

Skole til fjernundervisning. 

 

På SCV gives der 

ekstraordinær frihed, til dem 

der holder deres børn 

hjemme, hvis det er aftalt 

med ledelsen.  

Eleverne i SCV kan ikke få 

fjernundervisning, hvis de 

holdes hjemme, men de får 

nogle opgaver, de kan 

arbejde med hjemme og 

deltager også i begrænset 

omfang i online 

fjernundervisning. 

18.10-

19.00 

Fagfordelingen på 

almenskolen 

At præsentere 
bestyrelsen for: 

- Fordelingen af 
fag 

- Fordelingen af 
ekstra 
ressourcer 

- Nye 
tiltag/ændringer 
herunder 
ringetider 

Oplæg ved 

MS + JA+ 

PN 

Bestyrelsen ønsker 

bevægelse som en større del 

af profilfaget evt. ved at slå 

sløjd og håndarbejdsdelen 

sammen til H/D, så det giver 

plads til mere bevægelse. 

 

Det undersøges om musik og 

billedkunst kan køres 

halvårligt på 5. og 6. årgang, 

hvis man skal have begge fag 

på begge årgange. Så man 

undgår 1times fag. 

 

Bevægelse giver god mening 

at ligge midt på dagen.  

 

Punktet tages med som 

orienterende punkt til næste 

møde. 
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Ringetider korrigeres og det 

sammenkøres med kørsel i 

forhold til SCV 

19.00-

20.00 

Vision 2025 At vi lige får en status 
på, hvor er vi nu, samt 
får svaret på de 
spørgsmål, der er i 
vedhæftede bilag 

Orientering 

ved PN, 

derefter 

fælles 

drøftelse 

Udsat til næste møde. 

20.00-

20.15 

Økonomi Årsopgørelse Oplæg ved 

AP + MS 

MS har fremlagt 

organisationens økonomi for 

2020 

20.15- 

20.30 

Orientering fra: 

 Formanden 

 SFO 

 SCV 

 Almen skolen 

1. Indskrivning 

2. Studerende 

3. Universitetsskolen 

4. Orlov 

Elevrådet 

  Sommerskolen ændres til 

august. 

 

Der er indskrevet 51 elever til 

0.kl, så det bliver to klasser 

på 25 og 26 elever.  

Evt.    Møder kortes af, så længe vi 

er underlagt 

coronaretningslinjer. 

 

Hjemmesiden er blevet 

revideret. 

 

 

 

 


